

In the name of God, the Most Gracious, the Most Merciful

The cornerstones of the agreement between the »Labbayki Ukhtah« operations center and the People's Defense Units (YPG)

1. The surrender of those who have abused the sister to the Sharia Council of the »Labbayki Ukhtah« operations center and to the mediators

- Fastaqim kama Umirt Association
- 16th Division

in the presence of a representative of the People's Defense Units (YPG) at the interrogation and trial. It has been agreed that the Sharia Council will meet at the seat of al-Jabha ash-Shamiyah in Shaykh Maqsud.

2. The surrender to the above named council of the person who admitted to Anas Jarkas that he had fired shots. The council will gather facts and prosecute the culprit who fired shots at the al-Kastilu and ar-Rahbah buildings.

3. The separation [and independent operation] of the east and west Shaykh Maqsud checkpoints.

4. The quarter of Shaykh Maqsud belongs to the liberated regions of Aleppo and will be treated just like all other quarters. It is not subject to the [Kurdish] self-administration.

5. Searching women is prohibited. All combat units are allowed to enter the quarter in the same way as other liberated areas of Aleppo.

6. The purging of its [the YPG's] prisons in all of its regions. The combat units involved in the »Labbayki Ukhtah« operations center pledge to search for all Kurdish prisoners they are holding and to strive for their release [what is meant here is a prisoner exchange between the YPG and the Islamists].

Note:

The cornerstones will be implemented beginning on Monday, Rajab 16, 1436, which corresponds to 5/4/2015.

The purging of the prisons is to take place within five days of this date.

»Labbayki Ukhtah«
operations center
[Signed: al-Faruq]

Chairman of the Security Relations Office
of the People's Defense Units (YPG)
[Signed: Comrade Khalil]

بسم الله الرحمن الرحيم

هذه البنود التي تم الاتئام عليها بين غرفة عمليات (لبيك اختاه) ووحدات حماية الشعب YPG

١. تسليم المعتدين على الأخت الى اللجنة الشرعية في غرفة عمليات (لبيك اختاه) بالإضافة للشرعيين من الوسطاء

- تجمع فاسقم كما اومرت
- الفرقة ١٦

بوجود ممثل عن وحدات حماية الشعب YPG أثناء التحقيق و المحاكمة وتم الاتئام على ان يكون مقر اللجنة الشرعية هو مقر الجبهة الشامية في الشيخ المقصود

٢. تسليم الشخص الذي اقر لأنس جركس بأطلاق الرصاص لنفس اللجنة تتقصى الحقائق وتتابع القاعل الذي اطلق النار على مباني الكاستلو و الرحبة

٣. عزل نقاط رباط الشيخ مقصود شرقي عن الغربي

٤. الشيخ مقصود حي من احياء حلب المحررة ويطبق عليه ما يطبق على احياء حلب دون تمييز لهذا الحي ولا يخضع للإدارة الذاتية

٥. يمنع تفتيش النساء ويسمح لكافة الفصائل دخول الحي كأي حي محرر في حلب المحررة

٦. الاتئام على تبييض سجونهم في كافة مناطقهم وتتعد الفصائل المشاركة في غرفة عمليات (لبيك اختاه) بمتابعة كافة المعتقلين من الاكراد المعتقلين عند فصائل والسعي لإخراجهم

ملاحظة:

• يبدأ تنفيذ البنود اعتباراً من يوم الاثنين الموافق ١٦ رجب ١٤٣٦ هـ الموافق

٢٠١٥/٥/٤ م

• يبدأ تبييض السجون اعتباراً من تاريخه لمدة اقصاها ٥ ايام

رئيس مكتب العلاقات الامنية
لوحدة حماية الشعب YPG

الرفيق خليل

غرفة عمليات (لبيك اختاه)

الناظر